
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ ZÁPAD z 28.5.2025 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4578 

Pán Ševčík - "nový" asfaltový povrch chodníka na Bratislavskej, ktorý sa tiahne 
od križovatky so Záblatskou smerom do mesta má na niektorých miestach 
trhliny a bolo by dobré tie trhliny vyliať smolou, aby tam voda nespôsobovala 
škody t.j., aby sa asfalt ešte viac neničil. 

Jaroš Roman, Ing. 

Oprava povrchu chodníka je zaradená v zozname opráv miestnych komunikácií 
s predpokladaným termínom realizácie v priebehu mesiaca august. V procese - 

naplánované 

4579 
Pán Vandžura - Detské ihrisko ktoré bolo kedysi v Zlatovciach pri kulturáku 
bolo zbúrané pri rekonštrukcii KD a nebolo opätovne spravené/vybudované. 
V Zlatovciach nie je žiadne mestské ihrisko. Bude toto ihrisko obnovené? 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 
Aktuálne je v procese spracovanie projektovej dokumentácie na komplexnú revitalizáciu 
celého okolia KD Zlatovce, kde sa uvažuje aj s hernými prvkami. Realizácia samotnej 
revitalizácie (a teda aj herných prvkov) závisí od finančných prostriedkov. 

Zatvorené 

4580 
Pani Šandrejová – Zvýšenie bezpečnosti obchádzky uzatvoreného starého 
železničného mosta po starom cestnom moste podľa prílohy. 

Múdra Hana, Ing.; 
Jaroš Roman, Ing. 

MHSL nemá v pláne realizovať opravu povrchu schodiska. 
Zatvorené 

4581 

Pán Vandžura – Požadujeme dokončenie časti chodníka na ulici Hanzlíkovská. 
Celá časť cesty je nebezpečná, niektorí obyvatelia stoja autami na ceste, nedá 
sa tam bezpečne jazdiť. Deti chodia po ceste do školy a škôlky v Detskom 
mestečku. Navrhujeme zákaz parkovania na ulici. Ideálne by bolo vybudovať 
chodník prípadne len po častiach a zjednosmerniť cestu. 

Múdra Hana, Ing. 

Hanzlíkovská je cestou III. triedy v správe a majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja. 
V úseku cesty, kde nie je vybudovaný chodník bolo zrealizované zníženie rýchlosti na 30 
km/h. Parkovanie vozidiel vzhľadom na šírkové parametre cesty je v rozpore so Zákonom 
8/2009 Z. z. V prípade budovania chýbajúcej časti chodníka bude v prvom kroku nutné 
vyčlenenie financií v rozpočte mesta na prípravu projektovej dokumentácie. 

V procese - 
naplánované 

4582 
Pán Beták – Komu patria pozemky popri ceste od Lidla až pod diaľničný 
privádzač v Záblatí? Tráva popri ceste už dosahuje miestami výšku 1,2m 
a nebola kosená minimálne 2 roky. Je potrebné ju pokosiť. 

Vanková Gabriela, Ing. 
Pozemky patria NDS, a.s. Dúbravská cesta 14, BA, ktorej sme podnet na úpravu zelene 
preposlali. 

V procese - 
naplánované 

4583 
Pani Orságová – Kedy sa bude realizovať prechod pre chodcov pri Merkury 
markete? Korienek Ján 

Priechod pre chodcov pri Mercury markete bude možné zrealizovať po vydaní 
právoplatného stavebného povolenia, ktoré momentálne brzdí majetko-právne 
vysporiadanie cudzích pozemkov. 

Zatvorené 

4584 
Pani Bulková – Žiadame opravu výtlkov na ulici Bratislavská po celej dĺžke 
od pneuservisu po Záblatský cintorín. 

Jaroš Roman, Ing. 
MHSL má zaradené lokálne opravy výtlkov na tomto úseku chodníka v zozname objektov 
údržby MK s predpokladaným termínom realizácie v mesiaci august tohto roka. Zatvorené 

4585 
Pán Ševčík – V odpovedi na požiadavku č. 4526/2025 je uvedené „V prílohe 
prikladáme zoznam objektov pre opravy na mestských komunikáciách“. Žiadna 
príloha nebola pripojená. 

Jaroš Roman, Ing. 
V odpovedi 4526 príloha je. Prikladáme opätovne. 

Zatvorené 

4586 

Poslanci VMČ Západ – Požadujeme vytvorenie transparentného informačného 
systému organizácie odstraňovania opráv na mestských komunikáciách 
(interaktívny zásobník opráv), ktoré by zredukovalo ich viacnásobné 
ohlasovanie, prípadne poskytovalo informácie o orientačnom čase ich 
realizácie. 

Jaroš Roman, Ing. 

MHSL komunikuje s dodávateľom informačného systému o možnosti sprístupnenia 
zásobníka opráv na webovej stránke mesta tak ako už poznáme harmonogram čistenia 
MK po zimnej údržbe. Zatvorené 

4587 
Pán Ševčík – V priemyselnom parku oproti firme DHL boli pri výstavbe objektov 
firmy poškodené obrubníky, je potrebné zabezpečiť ich opravu (výmenu) 
pred kolaudáciou. 

Ďuďáková Mária Bc. 
Vyzveme stavebníka objektu oproti DHL, ktorý pravdepodobne poškodenie obrubníka 
spôsobil, aby poškodené obrubníky vymenil. Zatvorené 

4588 

Pán Ševčík – Požadujeme koordináciu činností – čistenia komunikácií 
a kosenia. Bežne sa stáva, po vyčistení komunikácie je táto následne 
znečistená kosením. 

Jaroš Roman, Ing. 

Koordinácia týchto činností nie je možná. Pri kosení má každý dodávateľ povinnosť 
komunikácie očistiť od pokosenej trávy. 

Zatvorené 

4589 
Pán Ševčík – Neplánuje sa rekonštrukcia verejných WC na Štúrovom námestí? 

Jaroš Roman, Ing. 
Rekonštrukcia WC na ulici Sládkovičova je naplánovaná v tomto roku. 

Zatvorené 
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